
Beskæftigelsesudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 2. juli 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 345
Vil ministeren forklare, hvorfor selvstændige i dag selv skal indberette udgifter til sygeda
gepengeforsikring til SKAT for at få et fradrag, og vil ministeren tage initiativ til, at denne 
indberetning automatiseres med henblik på at reducere de administrative byrder for de 
selvstændige erhvervsdrivende?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Munch (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på charlotte.munch@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand
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